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UCHWAŁA NR .................... 

RADY GMINY LUBASZ 

z dnia 27 maja 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U z 2020r, poz 
713 ze zm.), art. 9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy o petycjach (Dz.U z 2018, poz. 870) Rada Gminy Lubasz, 
uchwala co następuje: 

§ 1. Po zapoznaniu się z petycją z dnia 07 kwietnia 2021r Pani Anny Szmelcer dotyczącą troski o dobro 
wspólnoty, o zdrowie i edukację społeczeństwa, wspólnot, społeczności lokalnej, która porusza zagadnienia, jakim 
jest stosowanie preparatów do szczepień przeciw wirusowi SARS-CoV-2, będące obecnie w fazie badań ( 
szczepionka Pfizer BioNTech i szczepionka Astra Zeneca), stwierdza się niewłaściwość Rady Gminy Lubasz do 
rozpatrzenia petycji.Uzasadnienie  rozpatrzenia petycji  stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Upoważnia się Przewodniczącego Rady Gminy Lubasz do powiadomienia wnoszącego petycję  o sposobie 
jej rozpatrzenia oraz jej przekazanie do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Uzasadnienie

W dniu 07 kwietnia 2021r.wpłynęła petycja Pani Anny Szmelcer Przewodniczącej Stowarzyszenia Polska
Wolna od GMO. Przedmiotem petycji był postulat dotyczący przyjęcia uchwały odnośnie troski
o dobro wspólnoty, o zdrowie i edukację społeczeństwa, wspólnot, społeczności lokalnej. Porusza ona
zagadnienia, jakim jest stosowanie preparatów do szczepień przeciw wirusowi SARS-CoV-2, które są obecnie
w fazie badań ( szczepionka Pfizer BioNTech i szczepionka Astra Zeneca).

Na podstawie art. 18b ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym Rada Gminy rozpatruje
petycje. Przedmiot petycji przedstawiony został Komisji Skarg Wniosków i Petycji.Do zadań własnych gminy
należy ochrona zdrowia oraz bezpieczeństwo obywateli. Rozpatrując petycję komisja wskazała, że kwestie
związane z badaniami dla szczepionek Pfizer BioNTech i szczepionki Astra Zeneca nie mieszczą się w zakresie
kompetencji Rady Gminy i w tym przypadku Rada Gminy nie jest właściwym organem do rozpatrzenia petycji.
Zadania te realizuje Rząd RP ( Rada Ministrów), która jest organem właściwym do rozpatrzenia petycji.

Komisja zarekomendowała zatem poinformowanie Kancelarii Prezesa Rady Ministrów o przedmiocie
petycji.
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